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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2024. március 28. (csütörtök) 

napján 9 órakor Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Dísztermében (7100 

Szekszárd, Béla király tér 8/) megtartott rendes, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak: 

Gyurkovics János   alpolgármester- 
Bomba Gábor     képviselő- 
Csötönyi László     képviselő- 
Faragó Zsolt    képviselő- 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér   képviselő- 
Gulyás Róbert     képviselő- 
Illés Tamás     képviselő- 
Kővári László    képviselő- 
Máté Péter    képviselő- 
Móra Viktória     képviselő- 
Murvai Árpád    képviselő- 
Szollár Zoltán    képviselő- 
Rácz Zoltán    képviselő- 
Zaják Rita    képviselő- 
 

! polgármesteri tisztség betöltetlen; 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: 
dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző- 
dr. Biró Gyula aljegyző- 
dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető, 
dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető- 
Herr Teréz főépítész- 
Majnayné Sajben !nna igazgatóságvezető- 
Magyar Károly igazgatóságvezető; 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető- 
dr/ Gyulay Soma jogi és bizottsági referens, jkv-vezető/ 

 

Gyurkovics János alpolgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülésen 14 fő 
képviselő megjelent, a közgyűlés határozatképes, az ülést megnyitja; 
 

Gyurkovics János alpolgármester: ! kiküldött napirendi pontokra vonatkozóan a zárt ülés 11/ pontját 
visszavonom és a nyílt ülés napirendi pontjaihoz 5 napirendi pontot szeretnék ismertetni/ 
 

!z alpolgármester, mint a napirendi pont előterjesztője, a „Javaslat a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. 

tulajdonában lévő garázsingatlan értékesítésére” tárgyú előterjesztést a zárt ülés napirendjéről 
visszavonta. 
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!z alpolgármester szavazásra teszi fel a „! Szekszárdi Tankerületi Központ által fenntartott 
intézmények átszervezésének véleményezése” tárgyú előterjesztés nyílt ülés napirendjére való 
felvételére vonatkozó javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének <;;/2024; (<;) önkormányzati rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2024; évi költségvetéséről szóló 4/2024; (III; 14;) önkormányzati rendelet 
módosításáról (tervezet)” tárgyú előterjesztés nyílt ülés napirendjére való felvételére vonatkozó 
javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadott. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat a Tolna Vármegye Önkormányzata és Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata között –Kábítószerügyi Egyeztető Fórumok (KEF-ek) működési 
feltételeinek biztosítására vonatkozó – együttműködési megállapodás megkötésére” tárgyú 
előterjesztés nyílt ülés napirendjére való felvételére vonatkozó javaslatot, amelyet a Közgyűlés, 
melynek létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat alapítványok támogatására” tárgyú előterjesztés 
nyílt ülés napirendjére való felvételére vonatkozó javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 
14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat bizottsági struktúrát érintő döntések 
meghozatalára a Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottság elnökének kezdeményezésére 
tekintettel” tárgyú előterjesztés nyílt ülés napirendjére való felvételére vonatkozó javaslatot, 
amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 14 fő - 7 igen, 3 nem szavazattal, 4 tartózkodás mellett 
elutasított. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a nyílt ülés napirendi pontjainak elfogadására vonatkozó 
javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 14 fő – 14 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadott. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a zárt ülés napirendi pontjának elfogadására vonatkozó 
javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 14 fő – 14 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a teljes ülés napirendjének elfogadására vonatkozó 
javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 

 

1; ! Polgármesteri Hivatal beszámolója a közgyűlési, bizottsági és polgármesteri hatáskörben hozott 
határozatok végrehajtásáról, valamint a két ülés között történt eseményekről 
(63/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 
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2; Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és az !lisca Terra Nonprofit Kft; között „! 
kertészeti, parkgondozási, zöldfelület karbantartási, temető üzemeltetési és köztisztasági feladatok 
ellátása” tárgyában kötött együttműködési megállapodása módosítására 

 (46/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

3; !z óvodarendszer átszervezése, a Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde többcélú 
intézmény létrehozása 

(57/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: OKSI, GVB 

 

4; ! Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde főigazgatói megbízására vonatkozó pályázati 
felhívás közzététele 

(56/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: OKSI 

 

5; Javaslat pályázat benyújtására a TOP_Plusz 3;4;1-23 azonosítószámú, „Fenntartható 
városfejlesztési stratégiák támogatása” konstrukció keretében óvodák és a Vörösmarty utca 5; sz; 
alatti ingatlan felújítása vonatkozásában 

(60/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: GVB 

 

6. Javaslat a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársaság és Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata között Szekszárd belterület 4000/10 és 3807/6 helyrajzi számú 
ingatlanok vagyonkezelése tárgyában kötött szerződés részleges megszüntetésére 

(53/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető, Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 

 

7; Javaslat a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság hitelfelvételéhez 
kapcsolódó tulajdonosi döntésekre 

(62/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

8; Javaslat közcsatornára történő rákötés pályázati kiírásának jóváhagyására 

(55/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: GVB 
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9; Javaslat a Megyei Jogú Városok Szövetségén keresztül támogatás biztosítására a kárpátaljai 
magyarok megsegítésére 

(58/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Gyurkovics János alpolgármester 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

10; ! Szekszárdi Tankerületi Központ által fenntartott intézmények átszervezésének véleményezése 

(65/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: OKSI 

 

11; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <;;/2024; (<;) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetéséről szóló 4/2024; (III; 
14;) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 
(66/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

12; Javaslat a Tolna Vármegye Önkormányzata és Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
között –Kábítószerügyi Egyeztető Fórumok (KEF-ek) működési feltételeinek biztosítására vonatkozó 
– együttműködési megállapodás megkötésére 

(67/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: SZEKÖF, KCV 

 

13; Javaslat alapítványok támogatására 

(68/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László KCV elnök, Murvai Árpád OKSI elnök 

Előadó: Csötönyi László KCV elnök, Murvai Árpád OKSI elnök 

Véleményezte: OKSI, KCV 

 

14; Kérdések, interpellációk 

 

ZÁRT ÜLÉS 

 

15; Javaslat szociális ügyben benyújtott fellebbezések elbírálására 

(59/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 

 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Zaják Rita ügyrendi hozzászólása/ Parancsolj Képviselő !sszony! 
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Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen! Tisztelettel köszöntök mindenkit! !zt szeretném Jegyző 
Asszonytól megkérdezni, hogy a Szociális Társulás vezetői megbízására kiírt pályázat ugye úgy szólt, 
vagy azt tartalmazta, hogy a munkakör betöltésének időpontja az 2024/ április 1/, viszont a mai 

közgyűlés ezt nem tárgyalja. Azt szeretném megkérdezni, hogy ennek mi az oka és még egy apró 
észrevétel. Csak annyit szeretnék kérni, hogy a honlapon lévő meghívóban már szerepelnek a napirendi 
pontok és szerepelnek az előterjesztések is, hogy ha még azt is meg lehetne oldani, hogy a pótlólagosan 
kiküldésre kerülő napirendek is felkerüljenek, akkor azt megköszönöm. Csak ennyi. 

 

dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Köszönöm a szót/ Tisztelt !lpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Képviselő !sszony, a kérdésére azt tudom mondani, hogy az álláspályázat betöltésének legkorábbi 
időpontja április 1-je, hiszen egy Társulás által fenntartott intézményről beszélünk, és a pályázati 
eljárásnak jogszabályban meghatározott követelmények szerint kell lefolynia. A pályázati felhívás 
megjelent, beérkeztek a pályázatok, az általam kijelölt bizottság véleményezési szakaszban van és ezt 
követően kerül majd a Társulási Tanács ülésére és azt követően tudja gyakorolni majd a Közgyűlés az 
egyetértési jogát, terveink szerint április végi rendes közgyűlésre meglesz a Társulási Tanács ülésének 
döntése is és ezt követően fog előterjesztésre kerülni, a pályázatokat pedig még értékeli az arra kijelölt 
illetékes és megbízott bizottság. Köszönöm. A másik pedig, igen, csak a pótlólagosan megküldött 
anyagokkal pont az a probléma, hogy akkor, amikor a meghívót kiküldjük, akkor még nem minden 
esetben tudjuk, hogy ezeknek a napirendeknek a tárgyalására is sor kerül, ezért kerülnek pótlólagosan 
kiküldésre, úgyhogy nyilván igyekszünk minden napirendi pontot szerepeltetni a meghívóban, de az 

élet írja a forgatókönyvet és vannak sürgősségi ügyek, amelyeket szintén indokolt napirendre tűzni. Ez 

történt ezekben az esetekben is, illetve érkeznek beadványok, úgyhogy ezért kerültek felvételre. 

Köszönöm szépen. 

 

Bomba Gábor frakcióvezető: A dokumentumtárban megtalálható az összes előterjesztés, én 

megtaláltam, a pótlólag kiküldötteket is. 

 

1; ! Polgármesteri Hivatal beszámolója a közgyűlési, bizottsági és polgármesteri hatáskörben hozott 
határozatok végrehajtásáról, valamint a két ülés között történt eseményekről 
(63/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Jegyző asszony kívánja-e kiegészíteni? 

 

dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Köszönöm szépen! Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt !lpolgármester Úr! Nem 

kívánom kiegészíteni az előterjesztést, amennyiben kérdés van, úgy megpróbálunk válaszolni rá, illetve 
a kollegáim. Köszönöm szépen. 

 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

Gyurkovics János alpolgármester: Szavazás következik, 5 határozati javaslat van, 5 határozatot fogunk 
hozni. 
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!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 71/2024; (III;28;) határozata 

a Hatósági és Koordinációs Igazgatóság által készített, a közgyűlési, valamint a bizottsági 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Hatósági és Koordinációs 
Igazgatóságnak a közgyűlési, valamint a bizottsági határozatok végrehajtásáról szóló beszámolóját 
elfogadja; 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős:  Majnayné Sajben !nna igazgatóságvezető 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 72/2024; (III;28;) határozata 

a Gazdasági Igazgatóság által készített, a közgyűlési, valamint a bizottsági határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Gazdasági Igazgatóságnak a közgyűlési, 
valamint a bizottsági határozatok végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja- 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős:  Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 73/2024; (III;28;) határozata 

az Önkormányzati és Szervezési Igazgatóság által készített, a közgyűlési és a bizottsági, valamint 
polgármesteri hatáskörben hozott határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az Önkormányzati és Szervezési 
Igazgatóságnak a közgyűlési és a bizottsági, valamint polgármesteri hatáskörben hozott határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja/ 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős:  dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 74/2024; (III;28;) határozata 

a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság által készített, a közgyűlési és a bizottsági 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóságnak a közgyűlési és a bizottsági határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

2. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó 748/2021/ (XI/5/) számú 
KGY határozatot visszavonja-  
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

3. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó 23/2024/ (II/7/) számú 
GVB határozat végrehajtási határidejét 2024/ április 30/ napjáig meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; április 30; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

4. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó 27/2024/ (II/7/) számú 
GVB határozat végrehajtási határidejét 2024/ április 30/ napjáig meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; április 30; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

5. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó 143/2023/ (VII/19/) számú 
GVB határozat végrehajtási határidejét 2024/ május 31/ napjáig meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; május 31; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

6. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó 389/2023/ (XII/20/) számú 
GVB határozat végrehajtási határidejét 2024/ május 31/ napjáig meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; május 31; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

7. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó 5/2024/ (I/17/) számú 
GVB határozat végrehajtási határidejét 2024/ május 31/ napjáig meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; május 31; 
Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 75/2024; (III;28;) határozata 

a Beszerzési és Jogi Igazgatóság által készített, a közgyűlési és a bizottsági határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése  
 

1. a Beszerzési és Jogi Igazgatóságnak a közgyűlési és a bizottsági határozatok végrehajtásáról 
szóló beszámolóját elfogadja- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős:  dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

2. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó 18/2023/ (II/14/) számú GVB határozat 
végrehajtási határidejét 2024/ április 30/ napjáig meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; április 30; 
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

3. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó 315/2023/ (XI/15/) számú GVB határozat 
végrehajtási határidejét 2024/ április 30/ napjáig meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; április 30; 
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

4. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó 390/2023/ (XII/20/) számú GVB határozat 
végrehajtási határidejét 2024/ április 30/ napjáig meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; április 30; 
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

5. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó 195/2023/ (IX/1/) számú GVB határozat 
végrehajtási határidejét 2024/ május 31/ napjáig meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; május 31; 
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

6. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó 307/2023/ (XI/8/) számú GVB határozat 
végrehajtási határidejét 2024/ június 30/ napjáig meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; június 30; 
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

2; Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és az !lisca Terra Nonprofit Kft; között „! 
kertészeti, parkgondozási, zöldfelület karbantartási, temető üzemeltetési és köztisztasági feladatok 
ellátása” tárgyában kötött együttműködési megállapodása módosítására 

 (46/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: PB 
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Gyurkovics János alpolgármester: ! napirendi pontot tárgyalta a Pénzügyi Bizottság/ Elnök Úr!  
 

Máté Péter frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót/ Tisztelt !lpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Bizottságunk megtárgyalta és a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja/ Ez gyakorlatilag arról szól, amit az 
!lisca Terrának eddig átadtunk, abból volt még olyan rész, amit a városnak kellett volna végeznie és 
ezt a munkát is az !lisca Terra fogja végezni, külterületi utakról van szó/ 
 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Jegyző Asszony kívánja-e kiegészíteni az 
előterjesztést? 

 

dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Köszönöm nem/ Képviselő Úr elmondta az előterjesztés lényegét/ 
 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen. Azon túl, hogy még feladatot kap az Alisca Terra, van egy olyan 

rész is az előterjesztésben, hogy a kötelezően előírt foglalkoztatási kötelezettséget az Önkormányzat 
számára a továbbiakban kizárólagos tulajdonú gazdasági társaság látja el, tehát itt a 
közfoglalkoztatottakról van szó. Azt szeretném megkérdezni, hogy mennyi közfoglalkoztatottról 
beszélünk, és akkor ezt jól értelmezem, hogy akkor azt jelenti, hogy innentől kezdve a hivatalban nem 

lesznek közfoglalkoztatottak, hanem a kötelezően ellátandó feladatot az Alisca Terrában fogják 
közfoglalkoztatottak ellátni? 

 

dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Köszönöm szépen a szót. Tisztelt !lpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 

Képviselő Asszony, itt, ebben az esetben nem a közfoglalkoztatottakról van szó, hanem arról van szó, 
hogy a szabálysértésekről, a szabálysértési eljárásról és a szabálysértési nyilvántartási rendszerről szóló 
törvény, valamint a büntetések és intézkedések, egyes kényszerintézkedések és a szabálysértési 
elzárás végrehajtásáról szóló törvény, vagyis a BV kódex alapján az Önkormányzatnak kötelezettsége 
a közérdekű munkavégzéssel sújtott, büntetéssel sújtott elkövetők, eljárás alá vont személyek 
foglalkoztatása és annak idején a Polgármesteri Hivatal, az Önkormányzat úgy tett eleget ezen 
jogszabályban foglalt kötelezettségének, hogy ezen a területen a zöldfelület fenntartási, köztisztasági 
feladatok területen foglalkoztatta ezen személyeket. Akkor, amikor ez a feladat átkerült az !lisca 
Nonprofit Kft-hez, akkor ez a feladat nem került bele a feladatellátási megállapodásba, ugyanakkor 

nem tudunk eleget tenni a törvényi kötelezettségünknek, hiszen nem végzünk semmi olyan munkát 
most már, ahol ezeket az elkövetőket adott esetben foglalkoztathatnánk és így kellett rendelkezni 
erről, a közfoglalkoztatás tekintetében pedig egyenlőre nincsen döntés, hogy akkor a Polgármesteri 
Hivatalban történik-e vagy illetve az Alisca Terra Nonprofit Kft-nél. Az a gazdasági társaság döntési 
jogkörébe tartozik, hogy a jövőben kíván-e közfoglalkoztatottakkal is dolgozni. Ez a lényege ennek a 
módosításnak a másik módosítás mellett.  

 

További kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 76/2024; (III;28;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és az !lisca Terra Nonprofit Kft; között „! kertészeti, 
parkgondozási, zöldfelület karbantartási, temető üzemeltetési és köztisztasági feladatok ellátása” 

tárgyában kötött együttműködési megállapodása módosításáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése 

 

1. dönt a szabálysértésekről, a szabálysértési eljárásról és a szabálysértési nyilvántartási 
rendszerről szóló 2012/ évi II/ törvény és a büntetések, az intézkedések, egyes 
kényszerintézkedések és a szabálysértési elzárás végrehajtásáról szóló 2013/ évi CCXL törvény 
által szabályozott közérdekű munkavégzéssel kapcsolatos önkormányzati kötelezően ellátandó 
feladatok, önkormányzat által alapított gazdasági társasága, az !lisca Terra Regionális 
Hulladékgazdálkodási Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társasága útján történő ellátásáról- 

 

Határidő: 2024; március 28; 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és az !lisca Terra Nonprofit Kft/ között „A 

kertészeti, parkgondozási, zöldfelület karbantartási, temető üzemeltetési és köztisztasági 
feladatok ellátása” tárgyában kötött együttműködési megállapodása módosításáról, a 
közérdekű munkavégzéssel összefüggésben- 

 

Határidő: 2024; március 28; 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

3. felhívja az Alisca Terra Nonprofit Kft-t, hogy a nyilvántartásba vételt követően, mint 
foglalkoztató, egyrészt gondoskodjon a 2023/ december 1-jét megelőzően az állami 
foglalkoztatási szerv és a pártfogói felügyelet által a közérdekű munkavégzés helyeként az 
önkormányzatot megjelölő közérdekű munka büntetések, másrészt a jövőbeni kijelölések 
végrehajtásáról- 

 

Határidő: nyilvántartásba vételt követően folyamatosan 

Felelős: Madarász !ndrás ügyvezető igazgató 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a folyamatban lévő és a jövőbeni közérdekű 
munkavégzésre irányuló foglalkoztatói kijelölések érdekében tájékoztassa a döntésről a Tolna 
Vármegyei Kormányhivatalt- 

 

Határidő: 2024; április 8; 
Felelős: dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

5. dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata zártkerti és külterületi területeinek, útjainak, 
vízelvezető szurdikjainak gallyazása, kaszálása közfeladat !lisca Terra Nonprofit Kft/ útján 
történő ellátásáról- 
 

Határidő: 2024; március 28; 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 
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6. dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és az !lisca Terra Nonprofit Kft/ között „! 
kertészeti, parkgondozási, zöldfelület karbantartási, temető üzemeltetési és köztisztasági 
feladatok ellátása” tárgyában kötött együttműködési megállapodása módosításáról zártkerti és 
külterületi területeinek, útjainak, vízelvezető szurdikjainak gallyazása, kaszálása közfeladattal 
összefüggésben- 
 

Határidő: 2024; március 28; 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

7. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények megtételére, 
így a költségvetési előirányzat módosítására is oly módon, hogy Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2024/ évi költségvetéséről szóló 4/2024/ (III/14/) önkormányzati rendelete 11. 

számú melléklet 803/ cím 1/ alcím 1/ sorból 5 millió forint, a 803/ cím 3/ alcím 8/ sorból 10 millió 
forint a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság gallyazásra, kaszálásra elkülönített, 
összesen 15 millió forint előirányzata kerüljön át az !lisca Terra Nkft/ támogatási előirányzatára; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

8. felhatalmazza az alpolgármestert Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és az !lisca Terra 
Nonprofit Kft/ között „! kertészeti, parkgondozási, zöldfelület karbantartási, temető 
üzemeltetési és köztisztasági feladatok ellátása” tárgyában kötött in-house szerződés 
módosításáról szóló megállapodás aláírására/  
 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

3; !z óvodarendszer átszervezése, a Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde többcélú 
intézmény létrehozása 

(57/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: OKSI, GVB 

 

Gyurkovics János alpolgármester: ! napirendi pontot az OKSI nem tárgyalta meg, levették 
napirendről. A napirendi pontot tárgyalta a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság/ Elnök Úr! 

 

Bomba Gábor frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót/ ! Bizottság a határozati javaslatot a 
Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen Elnök Úr. Jegyző Asszony kívánja-e kiegészíteni a 

napirendi pontot? 

 

dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Köszönöm, nem szeretném kiegészíteni/ 
 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen/ !zt szeretném megkérdezni, hogy gazdaságosabb lesz-e így? 

A működésre készültek-e erre vonatkozó bármiféle számítások? 
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dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Köszönöm szépen a szót. Tisztelt !lpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Számítások nem készültek erre vonatkozóan, de azt gondolom, hogy jól látható már az akkori szakértői 
anyagból is, ami a február 1-i közgyűlésre benyújtásra került, hogy az óvodai életciklus meglehetősen 
rövid időtartama alatt az elkövetkezendő 3 évben jelentős megtakarítás illetve gazdaságos működés 
realizálható az intézményegységesítés kapcsán, hiszen arra tett javaslatot ez a szakértői anyag, hogy 

jóval kevesebb csoportban és igazából egy átlagos 20 fős létszámmal számolva működhessen az 
intézményrendszerben az összes óvodai csoport. Igazából ugye a szakértői anyag arra tesz javaslatot, 
hogy majd 23 óvodai csoporttal lássák el azt a feladatot, nőve ezzel a kihasználtsági mutatót is, ami 
ugye a jelenlegi 68,9%, ez nyilvánvalóan az óvodai létszámok realizálásával emelkedni fog ez a 
kihasználtsági mutató, ennél fogva akkor nyilvánvalóan gazdaságosabb lesz az intézményműködtetés 
is. Köszönöm. 

 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen. Azt szeretném megkérdezni, hogy van arra bármiféle szándék 
vagy elképzelés, garancia, hogy az óvodai csoportok létszáma a 20 főt, ha lehetőség van erre, akkor 
nem haladja meg? Tudom, hogy lehet 26 fős óvodai csoportlétszám is, de nyilván azt tudjuk, hogy ez 
nem ideális. 

 

dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Nyilván én azt gondolom, hogy minden évben ugye az óvodai csoportok 
létszámát és az óvodai csoportok számát a Közgyűlés határozza meg az óvodai beíratásokat követően, 
úgyhogy azt gondolom, hogy lévén ez közgyűlési hatáskör, a Közgyűlés a garancia rá. Köszönöm. 

 

További kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 10 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 77/2024; (III;28;) határozata 

az óvodarendszer átszervezéséről, a Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde többcélú 
intézmény létrehozásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a nemzeti köznevelésről szóló 2011/ évi 
CXC/ törvény 83/ § (2) bekezdés a) pontja alapján  
 

1. 2024/ augusztus 1/ napjával a fenntartásában működő három intézményt, a Szekszárdi 1/ 
Számú Óvoda Kindergarten, a Szekszárdi 2/ Számú Óvoda-Bölcsőde, továbbá a Szekszárdi 
Gyermeklánc Óvoda és Mini Bölcsőde intézményeket – utóbbiaknak a Szekszárdi 1/ Számú 
Óvoda Kindergarten intézménybe történő beolvadásával – egyesíti, az egyesített intézmény 
neve a fenti naptól Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde, székhelye 7100 Szekszárd, 
Kölcsey lakótelep 15/- 

 

Határidő:  a határozathozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. a Szekszárdi 2/ Számú Óvoda-Bölcsőde többcélú intézményt (székhely. 7100 Szekszárd, Mérey 
utca 37-39/) 2024/ július 31/ napjával beolvadás miatt (jogutód intézmény. Szekszárdi Óvoda, 
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Bölcsőde és Mini Bölcsőde, 7100 Szekszárd, Kölcsey lakótelep 15/) megszünteti, megszüntető 
okiratát jelen határozat 1/ számú melléklete szerint állapítja meg- 
 

Határidő:  a határozathozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

3. a Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda és Mini Bölcsőde többcélú intézményt (székhely. 7100 
Szekszárd, Perczel Mór utca 2/) 2024/ július 31/ napjával beolvadás miatt (jogutód intézmény. 
Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde, 7100 Szekszárd, Kölcsey lakótelep 15/) 
megszünteti, megszüntető okiratát jelen határozat 2/ számú melléklete szerint állapítja meg- 

 

Határidő:  a határozathozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

4. 2024/ augusztus 1/ napjával a Szekszárdi 1/ Számú Óvoda Kindergarten intézményt többcélú 
intézménnyé alakítja, nevét Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde elnevezésre 
módosítja, az intézmény módosító okiratát jelen határozat 3/ számú melléklete, egységes 
szerkezetű alapító okiratát jelen határozat 4/ számú melléklete szerint állapítja meg-  

 

Határidő:  a határozathozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

5. felhívja a jegyzőt a fenti okiratoknak a Magyar Államkincstár Tolna Vármegyei Igazgatóságához 
történő benyújtására a törzskönyvi nyilvántartás számára/ 
 

Határidő:  2024; április 15; 
Felelős:  dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

 

4; ! Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde főigazgatói megbízására vonatkozó pályázati 
felhívás közzététele 

(56/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: OKSI 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Murvai Árpád elnök úr, kérem szépen az OKSI véleményét! 

 

Murvai Árpád képviselő: Köszönöm a szót !lpolgármester Úr! Tisztelt Jegyző !sszony! Tisztelt 
Képviselőtársak! Bizottságunk megtárgyalta a témát és a Közgyűlésnek szintén megtárgyalásra ajánlja. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Jegyző Asszony kívánja-e kiegészíteni? 

 

dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Köszönöm, nem szeretném kiegészíteni. 
 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Zaják Rita képviselő: Az lenne a kérdésem, hogy a jogszabályban ugye az óvodavezetők bérét, pótlékát 
azt a jogszabály határozza meg, a főigazgató esetében is. Az lenne a kérdésem, hogy van-e ilyen 

jogszabályi meghatározás, hogy mennyi a főigazgatónak a majdani fizetése, illetve azt is szeretném  itt 
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megkérdezni, hogy született-e már döntés arról, ha igen, akkor elnézést kérek, mert elkerülte a 
figyelmemet, hogy tagintézményként vagy telephelyként fognak-e működni a különböző óvodai 
egységek, épületek? 

 

dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Tisztelt !lpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A pedagógusok új 
életpályájáról szóló törvény határozza meg a vezetők illetménymegállapítási szabályait, ez majd akkor 

kerül napirendre, amikor a pályázatok beérkeznek és közgyűlési hatáskör, hogy a főigazgató 
illetményét majd a jogszabályban foglaltaknak megállapítsa. Az előző napirendi pont tartalmazta az így 
módosított és a megszüntető okiratokat és abban gyakorlatilag szerepel, hogy telephelyként fognak 
működni a jövőben a feladatellátási helyek. Nyilván ez is a jogszabály kereteinek megfelelően, hiszen 
a jogszabály meghatározza, hogy mely intézmények minősülnek adott esetben tagintézménynek és 
mely tekinthető telephelynek. A jogszabályi előírások betartásával került az alapító okirat, illetve a 
Magyar Államkincstárral egyeztetve, meghatározásra. Köszönöm szépen. 

 

További kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 13 fő - 10 igen, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi 
határozatot hozta: 
(Bomba Gábor frakcióvezető elhagyta az üléstermet.) 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 78/2024; (III;28;) határozata 

a Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde főigazgatói megbízására vonatkozó pályázati 
felhívás közzétételéről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a pedagógusok új életpályájáról szóló 2023/ 
évi LII/ törvény (a továbbiakban. Púétv/) 37/ § (1) bekezdése alapján 

 

1. a határozat mellékletét képező felhívással hirdeti meg a Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini 
Bölcsőde (7100 Szekszárd, Kölcsey lakótelep 15/) főigazgatói beosztására vonatkozó 
pályázatot- 
 

Határidő:  a határozathozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. felkéri a jegyzőt, hogy gondoskodjon a felhívás közzétételéről és a pályázati eljárás 
lefolytatásával összefüggő feladatok ellátásáról/ 
 

Határidő:  2024; június 20; 
Felelős:  dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

 

5; Javaslat pályázat benyújtására a TOP_Plusz 3;4;1-23 azonosítószámú, „Fenntartható 
városfejlesztési stratégiák támogatása” konstrukció keretében óvodák és a Vörösmarty utca 5; sz; 
alatti ingatlan felújítása vonatkozásában 

(60/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
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Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: GVB 

 

Gyurkovics János alpolgármester: A napirendi pontot véleményezte a Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottság. Képviselő Úr, kérem szépen a választ! 

 

Rácz Zoltán képviselő: Köszönöm szépen/ ! Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést és elfogadásra javasolja/ Köszönöm szépen/ 
 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Igazgatóságvezető Asszony kívánja-e 

kiegészíteni a napirendi pontot? 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Tisztelt !lpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Nem kívánom 
kiegészíteni az előterjesztést, egy kifejezetten részletes előterjesztésről beszélünk. A Hivatal minden 

felmerülő opciót megvizsgált és a szakmailag megalapozott javaslat került a Közgyűlés elé. Köszönöm 
szépen! 
 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen a szót. Azt szeretném megkérdezni Igazgatóságvezető 
Asszonytól, hogy van-e olyan, hogy a városnak saját uniós költségvetése, tehát létezik-e ez a fogalom, 

vagy mit kell ez alatt érteni? 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: A Közgyűlés fogadta el a 2021-27 uniós időszakra vonatkozó TOP 

Plusz városfejlesztési stratégiákat, ez az ún/ költségvetés. Ez az előterjesztés bevezetésében is még 

kifejtésre került, ebben a költségvetésben jelenleg a városunknak felhasználható összege 5,138 

milliárd forint, ennek ez az előterjesztés az egyik tengelyen lévő, odaszánt 1,170 milliárd forint 

felhasználásáról szól. Ezt tekinthetjük uniós költségvetésnek, ezt a bizonyos FVS városfejlesztési 
stratégiát. Köszönöm. 

 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen a választ, így már akkor egy kicsit kerekebb, hogy ugye van egy 

uniós pénzváromány és akkor ezt hívjuk uniós költségvetésnek, igen, ezt projektekre lebontva 

tartalmazza a fenntartható városfejlesztési stratégia. Azt szeretném megkérdezni, hogy az előző 
ciklusban, az előző uniós ciklusban, akkor hívjuk így, hogy a város előző uniós költségvetésében volt-e 

lehetőség bármelyik tengelyen, bármelyik soron arra, hogy az utakat és a járdákat nagyobb összeggel 
javítsuk a városban? Köszönöm. 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Biztos vagyok benne, hogy lett volna erre valamilyen mód, 

javításra, de az akkori döntéshozók a most megvalósult és 2023. december 31-én lezárult projekteknek 
adtak prioritást. Én azt gondolom, hogy arról én már nem tudok beszámolni, hogy az akkori 
döntéshozási mechanizmusban miért azok mellett a fejlesztések mellett döntött a Tisztelt Plénum. 

 

További kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Zaják Rita képviselő: Csak összegezném akkor az elhangzottakat. Tehát arról van szó, hogy van egy 
uniós pénzösszeg, amit ugye várunk, hogy megérkezzen, addig nyilván ezeket a pályázatokat elő lehet 
készíteni, be lehet adni, de pénz, ha jól értem, sejtem, akkor még nincsen konkrétan, merthogy ennek 
a nagy része uniós forrás és elég kis %-a a nemzeti forrás. Az még azért szerintem fontos, hogy 

elhangozzék, hogy létszámarányosan a városnak ebben az uniós ciklusban 9-10 milliárd forintot kellett 

volna juttatnia a megyének ugye, mert ebben a ciklusban ezt a pénzt a megye osztotta el és ezzel a 9-
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10 milliárd forinttal szemben kaptunk első körben 2,1 milliárdot majd még 3 milliárdot, így van most 
ez az 5,138 milliárd forint, amiből ez az 1,1 most az intézmények megújulására és nyilván egy nagyobb 
összeg pedig most lehetőség szerint az utak és járdák megújítására fog fordítódni, és hát reméljük, 
hogy lesz még ehhez az 5,1 milliárdhoz plusz forrás. Köszönöm. 

 

Rácz Zoltán képviselő: Köszönöm szépen a szót. Nem forintokról meg múltbéli dolgokról szeretnék 
beszélni, hanem arról, hogy végre egy olyan projekt fog bekerülni a köztudatba a jövőben, amelyik 

arról szól, hogy hogyan újuljon fel a város intézményhálózata, amelyik a városhoz tartozik és itt egy 
példaértékű, mind a 2 esetben a 2 épület, amiről szó van, mind a 2 példaértékű felújításra fog kerülni. 
Egy mai előírás szerint közel 0 energiaszintű rezsiköltséget fog ez a 2 épület hozni a városnak és azt 
gondolom, hogy ebbe az irányba kellene nagyon-nagyon fontos lépéseket tenni, hogy minél több ilyen 
épületünk legyen. Sajnos nincs több ilyen. Köszönöm szépen. 

 

Zaják Rita képviselő: Abszolút egyetértek Képviselő Úrral és azt gondolom, hogy az előző ciklusban 
megvalósult beruházások is pontosan ugyanilyen példaértékűek és pontosan ugyanilyen uniós 
forrásból, csak akkor TOP-nak hívták, most pedig TOP Plusznak hívják ebben az uniós ciklusban, 

valósultak meg. 

 

További hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

Gyurkovics János alpolgármester: 3 határozati javaslatra szavazunk.  

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 79/2024; (III;28;) határozata 

a TOP_Plusz-3.4.1-23 azonosítószámú, „Fenntartható humán infrastruktúra” című felhívás 
keretében a Szekszárdi 1; sz; Óvoda Kindergarten Kölcsey ltp; 15; szám alatti telephely 

óvoda felújítására pályázat benyújtásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. dönt a TOP_Plusz programhoz kapcsolódóan kiírt, „Fenntartható humán infrastruktúra” 
(TOP_Plusz-3.4.1-23) című felhívás keretében a Szekszárdi 1/ sz/ Óvoda Kindergarten 
Szekszárd, Kölcsey ltp/ 15/ szám alatti telephely óvoda felújítására pályázat benyújtásáról 
bruttó 600 millió forint összegű projektköltséggel, valamint az utófinanszírozású 
tevékenységekre vonatkozóan 100%-os támogatási előleg igényléséről/ 
 

Határidő: 2024; március 28; 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

 

 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére/ 
 

Határidő: 2024; május 31; 
Felelős: Kocsis !nikó osztályvezető 
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!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 80/2024; (III;28;) határozata 

a TOP_Plusz-3.4.1-23 azonosítószámú, „Fenntarthatóhumán infrastruktúra” című felhívás 
keretében a Szekszárd Megyei Jogú Város Humánszolgáltató Központja Vörösmarty utca 5; 

sz; alatti épületének felújítására pályázat benyújtásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. dönt a TOP_Plusz programhoz kapcsolódóan kiírt, „Fenntartható humán infrastruktúra” 
(TOP_Plusz-3.4.1-23) című felhívás keretében a Szekszárd Megyei Jogú Város 
Humánszolgáltató Központja Vörösmarty utca 5/ szám alatti épületének felújítására pályázat 
benyújtásáról nettó 420 millió forint összegű projektköltséggel, valamint az utófinanszírozású 
tevékenységekre vonatkozóan 100%-os támogatási előleg igényléséről/ 

 

Határidő: 2024; március 28; 
Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

2.  dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft/ között 
konzorciumi megállapodás megkötéséről/ 

 

Határidő: 2024; március 28; 
Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

3. felhatalmazza a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságot Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata és a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft/ között létrejövő konzorciumi megállapodás 
tartalmának jóváhagyására/ 

 

Határidő: 2024; március 28; 
Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

4. felhatalmazza Gyurkovics János alpolgármestert a konzorciumi megállapodás aláírására/ 
 

Határidő: 2024; március 28; 
Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

5. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére/ 

Határidő: 2024; május 31; 
Felelős:  Kocsis !nikó osztályvezető 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 81/2024; (III;28;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város TOP Plusz Városfejlesztési Programterve 3; ERF! Prioritási 
tengelyének módosításáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 



 

   

 

18 

 

1. dönt a TOP Plusz Városfejlesztési Programterv 3/ ERF! Prioritási tengelyén rendelkezésre álló 
1,170 milliárd támogatási forrás felhasználás módosításáról az előterjesztés 7/ számú 
melléklete szerint/ 
 

Határidő: 2024; március 28; 
Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére/ 
 

Határidő: 2024. december 31. 

Felelős:  Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 

 

6. Javaslat a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársaság és Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata között Szekszárd belterület 4000/10 és 3807/6 helyrajzi számú 
ingatlanok vagyonkezelése tárgyában kötött szerződés részleges megszüntetésére 

(53/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető, Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Igazgatóságvezető !sszony, parancsolj! 

 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: 2023/ május 4-én kértük a Tudásközpont területén megvalósult, 
vagyis a Szekszárd 4000/10 helyrajzi számon megvalósult Tudásközponttal kapcsolatban a 
telekmegosztást, amelyet a Tisztelt Közgyűlés jóváhagyott. Ennek a telekmegosztásnak a földhivatali 
eljárása lezárult, erre a teljes telekre volt vagyonkezelése az Önkormányzatnak, állami tulajdon jelenleg 
is. Mind a 2 létrejött utódtelek továbbra is állami tulajdon és a Tudásközpont vagyonkezelője a 
továbbiakban a Magyar Nemzeti Levéltár lesz, mi pedig szeretnénk, és ez a vagyonkezelési szerződés 
erre irányul, a mellette lévő üres telken az Önkormányzat vagyonkezelési jogát megőrizni. Köszönöm. 

 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 13 fő - 12 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 82/2024; (III;28;) határozata 

a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársaság és Szekszárd Megyei Jogú 
Város Önkormányzata között Szekszárd belterület 4000/10 és 3807/6 helyrajzi számú ingatlanok 

vagyonkezelése tárgyában kötött szerződés részleges megszüntetéséről 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

 

1. dönt a 2017/ szeptember 19/ napján SZT114806 számon a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő 
Zártkörűen Működő Részvénytársaság és Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata között 
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Szekszárd belterület 4000/10 és 3807/6 helyrajzi számú ingatlanok vagyonkezelése tárgyában 
kötött szerződés mellékelt tartalom szerinti részleges megszüntetésének jóváhagyásáról/ 
 

Határidő:  határozathozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. felhatalmazza Gyurkovics János alpolgármestert a részleges megszüntetést tartalmazó 

szerződésmódosítás aláírására/ 
 

Határidő:  2024; március 31; 
Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

3. felkéri a Polgármesteri Hivatalt a további szükséges intézkedések megtételére/  
 

Határidő:  2024; március 31; 
Felelős:  Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

7. Javaslat a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság hitelfelvételéhez 
kapcsolódó tulajdonosi döntésekre 

(62/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

Máté Péter frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót. Tisztelt !lpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 

Bizottságunk elfogadásra javasolja a Közgyűlésnek. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Igazgató Úr kívánja-e kiegészíteni? 

 

Csukle Tibor ügyvezető igazgató: Tisztelt Közgyűlés! Nem kívánom kiegészíteni, ha kérdés van, 
szívesen válaszolok/ 
 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 

 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 83/2024; (III;28;) határozata 

a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság hitelfelvételéhez 
kapcsolódó tulajdonosi döntésekről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. hozzájárul a beruházási hitel felvételéhez szükséges kormányzati hozzájárulás megadására 
vonatkozó eljárás megindításához- 
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Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

                           Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

2. hozzájárul a beruházás kivitelezéséhez szükséges közbeszerzési eljárás lefolytatásához- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

3. hozzájárul, hogy a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2024/ 
évben 100 millió forint beruházási hitel biztosítására szerződést kössön a MBH Bankkal a 2 – 

5. pontban foglaltak szerint; 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

4. hozzájárul ahhoz, hogy az 1/) pont szerinti hitel biztosítékául a Szekszárd, Sárvíz u/6/ szám alatti 
telephely ingatlan a hitel fedezetéül szolgáljon- 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

5. hozzájárul a biztosítékul szolgáló ingatlan vonatkozásában a MBH Bank javára a jelzálogjognak 
az ingatlan-nyilvántartásba történő bejegyzéséhez- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

6. készfizető kezességet vállal a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Kft/ által szerződéssel 
lekötött 100 millió forint beruházási hitel biztosításaként; 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

7. a hitelfelvétel kondícióihoz az alábbi feltételekkel járul hozzá. 
a. a hitel mértéke. 100 millió HUF hitel- 
b. a hitel célja. beruházás finanszírozás- 
c. a hitel típusa. beruházási hitel- 
d. futamidő. 10 év- 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

8. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a hitelfelvétel engedélyezési eljárásához kapcsolódó 
dokumentumok összeállítására és a Magyar Államkincstár által üzemeltetett elektronikus 
rendszeren történő benyújtására- 
 

Határidő: 2024; április 30; 
Felelős:   Zsiga Marianna igazgatóságvezető 
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9. felhatalmazza az alpolgármestert, valamint a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Kft/ 
ügyvezető igazgatóját a szükséges okiratok aláírására/  

  

Határidő: 2024. november 30. 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

 

8. Javaslat közcsatornára történő rákötés pályázati kiírásának jóváhagyására 

(55/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: GVB 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Elnök Úr véleményét kérem szépen!  
 

Bomba Gábor frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót/ ! Bizottság elfogadásra javasolja/ Köszönöm/ 
 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
(Bomba Gábor frakcióvezető visszatért az ülésterembe.) 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 84/2024; (III;28;) határozata 

a közcsatornára történő rákötés 2024; évi pályázati kiírásának jóváhagyásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

 

1. jóváhagyja a közcsatornára történő rákötés 2024/ évi támogatási rendszerének pályázati felhívását, 
pályázati adatlapját, továbbá az értékelés szempontrendszerének dokumentációját/  
 

Határidő:  döntéshozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy célzottan keresse meg azon ingatlantulajdonosokat, akik az 
előzetes nyilvántartás alapján műszaki szempontból megfelelnek a pályázati felhívás feltételeinek/ 
Felhívja továbbá a Polgármesteri Hivatalt a pályázat lebonyolítására és az értékelés elkészítésére/ 

 

Határidő:  2024. augusztus 31. 

Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a benyújtott, érvényes pályázatok előzetes értékelését 
végezze el/ 
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Határidő:  2024. augusztus 31. 

Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

4. felhívja a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságot, hogy az előzetes értékelés alapján döntsön a 
benyújtott pályázatokról/ 

 

Határidő:  2024. augusztus 31. 

Felelős:  Bomba Gábor elnök 

 

5. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a támogatási megállapodások előkészítésére továbbá az 
alpolgármestert a nyertes pályázókkal kötendő támogatási megállapodások aláírására/ 

 

Határidő:  folyamatos 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

9; Javaslat a Megyei Jogú Városok Szövetségén keresztül támogatás biztosítására a kárpátaljai 
magyarok megsegítésére 

(58/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Gyurkovics János alpolgármester 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Ezzel kapcsolatban annyit szeretnék mondani, hogy Szita Károly a 
Megyei Jogú Városok Szövetségének elnöke az MJVSZ 2024/ február 20-án megtartott közgyűlésén 
elfogadott döntésre hivatkozással azzal a kéréssel kereste meg a megyei jogú városokat, hogy 
támogassák a kárpátaljai magyarokat a Megyei Jogú Városok Szövetségén keresztül. A napirendi 

pontot véleményezte a Pénzügyi Bizottság. Elnök Úr, kérem a véleményt! 

 

Máté Péter frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót/ Tisztelt Alpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 

Bizottságunk megtárgyalta és 1/000/000 forint támogatási összeget javasol, valamint az Önkormányzat 

kérjen tájékoztatást a támogatás konkrét felhasználására, hogy ezt az összeget mire használták fel/ 
 

dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Tisztelt !lpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! !z előterjesztés 
mellékletét képezi egy támogatási megállapodás, és a támogatási megállapodás 6/ pontja tartalmazza 
azt, amit Képviselő Úr is jelzett, hogy a Bizottságnak igénye lenne rá. A támogatott a 2/ pont szerint 
meghatározott célra kapott támogatás rendeltetésszerű felhasználásáról legkésőbb 2024/ december 
31/ napjáig köteles elszámolni a támogató felé, a 7-es pont szerint pedig a beszámoló részeként a 
támogatás felhasználásáról készített összesített kimutatást az önkormányzati támogatásból elszámolni 
kívánt, a támogatott nevére szóló, pénzügyileg rendezett, hitelesített számlák másolatát, az 

elszámolást alátámasztó egyéb dokumentáció hiteles másolatát kell benyújtani a támogató részére, 

tehát így nyilván a jogszabályban foglaltaknak megfelelően és a támogatási megállapodás szerint el fog 
számolni a Megyei Jogú Városok Szövetsége az Önkormányzat felé ezzel a támogatási összeggel. 
Köszönöm szépen a szót. 
 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Bomba Gábor frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót. Még az előző közgyűlésen említettem, hogy a 
Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálattal kapcsolatban lesz javaslata a Társulásnak. Én arra szeretném 
kérni a Közgyűlést, hogy akkor a fennmaradó 4/000/000 forintot majd ezeknek a feladatoknak az 

ellátására, ami később kerül beterjesztésre, különítsük el. Röviden el tudom mondani, de a Társulás 
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nem fogadta még el, mert nem került előterjesztésre. 2 plusz fő státuszt szeretnénk a szociális 
munkások és az iskolákban lévő gyermekjóléti szolgálatoknak az üzemeltetésére, ez a törvényen felüli 
plusz 2 státusz, ezt pluszban kell finanszíroznunk, illetve 1 adósságkezelési tanácsadói státuszt 
javasolnánk majd a családoknak, akik nehéz helyzetbe kerülnek. Sok helyen ez régen volt, a törvény 
nem kötelez most minket erre, de ez nagyon jól bevált és akkor megelőznénk sok mindent, hogy ne 

kerüljenek a gyerekek olyan helyzetbe, hogy a családok szétesnek. Köszönöm szépen. 

 

dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Tisztelt !lpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt Elnök Úr! 
Köszönjük szépen a javaslatot, de ennek a napirendi pontnak nem ez a témája. Én nagy tisztelettel 

javaslom, hogy akkor a Hivatal minden segítséget megad, hogy majd az előterjesztés elkészülésre 
kerüljön, miután az Önök Társulási Tanácsa ezt a javaslatot elfogadta, akkor pedig majd annak 

megfelelően a döntést be kell hozni a közgyűlés elé, illetve lévén, hogy a Társulás az több 
önkormányzatot érint, célszerű valamennyi önkormányzatot ezzel kapcsolatban megkeresni és az ő 
döntésüket is beszerezni illetve az ehhez szükséges támogatási forrást is a részükről bekérni, mert nem 
gondolnám, hogy ha ilyen feladatot látunk el, akkor az egy Társulás által fenntartott intézmény 
esetében teljes mértékben Szekszárd Megyei Jogú Város költségvetését kellene, hogy terhelje, jelenleg 

pedig az általános tartalék keretére történik a támogatás megállapítása. Ha és amennyiben majd 
döntés születik róla, akkor szintén meg kell majd határoznunk, hogy akkor minek a terhére dönt a 
közgyűlés. Köszönöm szépen. 

 

Zaják Rita képviselő: Én csak azt szeretném megkérdezni Bomba Gábortól, hogy milyen 4.000.000 

forintról beszélt, mert most én egy kicsit elvesztettem a fonalat. 

 

Bomba Gábor frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót. Akkor próbálok válaszolni. Azt említettem 
Jegyző Asszonynak, hogy itt nyilván szeretnénk a Társuláson ezt megtárgyalni a többi polgármesterrel, 
ez lesz a szakmai javaslatunk. Annyit kell tudni, hogy a 9.000 gyermekből azért 7.800 szekszárdi, akivel 

foglalkozunk, tehát nyilván próbáljuk majd arányosítani. A 4/000/000 forintról pedig úgy van szó, hogy 
az előterjesztésben, ha jól emlékszem, 5.000.000 forint szerepel, arra a Frakcióvezető Úr tett 

javaslatot, hogy 1.000.000 legyen, így fennmarad 4/000/000 forint, én erről beszéltem. 

 

További kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Rácz Zoltán képviselő: Köszönöm szépen a szót. Most már ez a sokadik Szita Károly féle javaslat, amit 
én meglehetősen morózusan tudok fogadni. Nem azért, mert nem tisztelem Szita Károlyt, mert Szita 

Károly csodálatos dolgot csinált Kaposváron most már 30 éve vagy nem tudom, hány éve, iszonyú 
régóta személyesen is ismerem, de valahogy erről az előterjesztésről a Bujtor István féle film, a Hamis 

a baba jutott eszembe, amikor a vízben fuldokló vagy éppen úszkáló ember azt kiabálta, hogy én is 
magyar vagyok, én is magyar vagyok. Jó lenne, hogyha ebből a Szita Károly féle javaslatokból 
kiszállnánk valahogy. Köszönöm szépen. 

 

Máté Péter frakcióvezető: Szeretném azért a célt mindenképp megfogalmazni. Igaziból a kárpátaljai 

magyaroknak úgy gondolom, hogy szükségük van a támogatásra attól függetlenül, hogy Szita Károly 
kezdeményezte vagy nem Szita Károly kezdeményezte. A cél az, hogy a kárpátaljai magyarok kapják, 

ez az 1.000.000 forint nem sok, Szekszárd Város költségvetése nem áll jól és az előterjesztésben 

kezdeményezett 5/000/000 forintot nem tudunk adni, 1.000.000 forintot tudunk adni a tartalék keret 
terhére. Én arra kérem a képviselő urakat, hogy szavazzuk ezt meg. 

 

Murvai Árpád képviselő: Köszönöm a szót. A magam részéről a céllal maximálisan egyetértek, 
Köszönöm. 
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Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Mivel mi a megyei jogú városoknak tagjai 
vagyunk, és humanitárius segítségnyújtásról van szó, mindenkinek a lehetőségéhez mérten, az 

5.000.000 forint volt a javaslat. A Pénzügyi Bizottság elnöke az 1.000.000 forintot javasolta, illetve 

jobban mondva a Pénzügyi Bizottság. Én a kipontozott részre a határozati javaslatnál akkor az egy 
1.000.000 forintot írom be és akkor majd ezt teszem fel szavazásra. Zaják Rita képviselő asszony! 

 

Zaják Rita képviselő: Én is csak annyit szeretnék mondani, hogy jelen esetben ebben a szituációban 
teljesen mindegy, hogy kinek a kezdeményezése, úgyhogy abszolút támogatom én is. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 85/2024; (III;28;) határozata 

a Megyei Jogú Városok Szövetségén keresztül a kárpátaljai magyarok megsegítését célzó 
támogatás biztosításáról  

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése  
 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024/ évi költségvetéséről szóló 4/2024/ (III/14/) 
önkormányzati rendelet 5/ számú melléklet 505/5/ Tartalékok (K513) előirányzaton belül, az 
Általános Tartalék terhére 1/000/000 Ft összegű támogatást biztosít a Kárpátalján élő 
magyarok megsegítésére a Megyei Jogú Városok Szövetségén keresztül/ 

 

Határidő:  döntéshozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. felhívja a jegyzőt, hogy a fenti támogatás összegét a 2024/ évi költségvetési rendelet Egyéb 
működési célú támogatások államháztartáson kívülre előirányzaton belül, az Államháztartáson 
kívüli szervezetek, egyesületek előirányzat alszámon belül a következő módosításakor építse 
be. 

 

Határidő:  2024; április 30; 
Felelős:  dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

3. felhívja az alpolgármestert az előterjesztés mellékletét képező támogatási megállapodás 
aláírására/ 

 

Határidő:  2024; április 30; 
Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

 

 

 

 

10. A Szekszárdi Tankerületi Központ által fenntartott intézmények átszervezésének véleményezése 

(65/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: OKSI 
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Gyurkovics János alpolgármester: ! napirendi pontot tárgyalta az OKSI/ Murvai Árpád elnök úr! 

 

Murvai Árpád képviselő: Köszönöm szépen a szót. Bizottságunk megtárgyalta és elfogadta a határozati 
javaslatot, megtárgyalásra javasoljuk. 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Én nem szeretném kiegészíteni, esetleg csak annyit mondanék 
el, hogy a Nemzetiségi Önkormányzat is véleményezte az előterjesztésnek az Önkormányzatra eső 
részét, és egyetértett az átszervezéssel/ 
 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 86/2024; (III;28;) határozata 

a Szekszárdi Tankerületi Központ által fenntartott egyes intézmények átszervezéséről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a nemzeti köznevelésről szóló 2011/ évi 
CXC/ törvény 83/ § (4) bekezdésében biztosított felhatalmazás alapján  
 

1. támogatja a Szekszárdi Tankerületi Központ intézményeit érintő alábbi átszervezéseket. 
 

a) a Szekszárdi Garay János Gimnáziumban emelt szintű oktatás digitális kultúra 
tantárgyban- 

b) a Szekszárdi Babits Mihály Általános Iskolában a felvehető maximális tanulólétszám 
módosítása a következők szerint. az általános iskolai nevelés-oktatásnál 250 főről 300 főre 
emelés, a nemzetiségi nevelés-oktatás esetében 250 főről 200 főre csökkentés- 

c) a Szekszárdi I/ Béla Gimnázium, Kollégium és Általános Iskola gimnáziumi nappali nevelés-

oktatásra felvehető maximális 540 fős létszámának 470 főre módosítása- 
d) a Szekszárdi I/ Béla Gimnázium Kollégiumába felvehető maximális tanulólétszám 156 főről 

135 főre csökkentése- 
e) a Szekszárdi Egységes Módszertani Intézmény Szekszárd, Bezerédj utca 11-15/ szám alatti 

óvodájába felvehető maximális gyermeklétszám 15 főről 20 főre emelése- 
f) a Szekszárdi Egységes Módszertani Intézmény Szekszárd, Bartina utca 21/ szám alatti 

feladatellátási helyén maximálisan 20 fő halmozottan fogyatékos, autizmus 
spektrumzavarral élő tanuló általános iskolai ellátása- 

 

Határidő:  a határozathozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. felhívja az Önkormányzati és Szervezési Igazgatóság vezetőjét, hogy gondoskodjon a 
határozatnak a Szekszárdi Tankerületi Központ igazgatójához történő eljuttatásáról/ 
 

Határidő:  2024; április 8; 
Felelős:  dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 
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11; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének <;;/2024; (<;) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetéséről szóló 4/2024; (III; 
14;) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 
(66/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

Gyurkovics János alpolgármester: A napirendi pontot véleményezte a Pénzügyi Bizottság. 

 

Máté Péter frakcióvezető: Köszönöm a szót. Tisztelt !lpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Bizottságunk megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Közgyűlésnek. Lényegében a bizottsági hatáskör 
kerül vissza, az előző költségvetést újítottuk fel és az lett átfogalmazva, tehát ettől kezdve ott ez 
kimaradt, ez úgy gondolom, hogy teljes egészében jó így, ahogy van. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Jegyző Asszony kívánja-e kiegészíteni a napirendi 
pontot? 

 

dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Köszönöm szépen! Tisztelt !lpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Elnök 
Úr által elmondottakhoz csatlakozva ugye itt a költségvetési rendeletben az engedélyezett létszám 5%-

ának megfelelő álláshely zárolásáról döntött a Közgyűlés az üres álláshelyeken és a zárolás feloldásáról 
közgyűlési hatáskör szerint rendelkezett a költségvetési rendelet, de a tavalyi évben is, annak 

érdekében, hogy ne kelljen várni az intézményeknek a Közgyűlés döntésére, minden esetben a hónap 
rendes közgyűlését, ezért a gyorsabb működés érdekében a Pénzügyi Bizottság hatáskörébe helyezte 
ezt a hatáskört, és erre vonatkozóan tettük meg most is a javaslatunkat, hogy ne kelljen közgyűléstől 
közgyűlésig várni az intézményeknek az engedélyezésre. Köszönöm szépen. 

 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen a szót. Azt szeretném kérdezni Jegyző Asszonytól, hogy akkor 
ez Ön szerint a közgyűlés hatásköréből bizottsági hatáskörbe utalható feladat vagy hatáskör? 

 

dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Igen. 

 

További kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadását, melyet a Közgyűlés – melynek 

létszáma 14 fő – 12 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadott és a következő rendeletet 
alkotta: 

 

 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város 

Önkormányzata Közgyűlésének 

5/2024; (III; 28;) önkormányzati rendelete 

Szekszárd Megyei Jogú Város 

Önkormányzata 

2024. évi költségvetéséről szóló 4/2024. (III. 
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14.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

(! rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 

12; Javaslat a Tolna Vármegye Önkormányzata és Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
között –Kábítószerügyi Egyeztető Fórumok (KEF-ek) működési feltételeinek biztosítására vonatkozó 
– együttműködési megállapodás megkötésére 

(67/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: SZEKÖF, KCV 

 

Gyurkovics János alpolgármester: ! napirendi pontot véleményezte a SZEKÖF/ Elnök !sszony, 
parancsolj! 

 

Gréczy-Félegyázi Gyöngyvér képviselő: ! Bizottság megtárgyalta és javasolja a Kábítószer Egyeztető 
Fórum működési feltételeinek biztosítására vonatkozó együttműködési megállapodás megkötéséről 
szóló előterjesztés határozati javaslatát változatlan formában.  

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Itt nekem olyan van, hogy a közgyűlés előtt a 
KCV tárgyalta/ Tárgyalta? 

 

Csötönyi László képviselő: Így van. Köszönöm szépen a szót Alpolgármester Úr! Tárgyaltuk és 
hasonlóképpen SZEKÖF-höz, a Közgyűlésnek javasoljuk megtárgyalásra. 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Én nem szeretném kiegészíteni az előterjesztést. 

 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 87/2024; (III;28;) határozata 

a Tolna Megyei Önkormányzat és Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata között – 

Kábítószerügyi Egyeztető Fórumok (KEF-ek) működési feltételeinek biztosítására vonatkozó – 

együttműködési megállapodás megkötésről 
 

 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
 

1. dönt a Tolna Vármegye Önkormányzata és a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
között kötendő – a Szekszárdi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum működésének támogatására 
vonatkozó - együttműködési megállapodásnak a határozat melléklete szerinti tartalommal és 
formában történő elfogadásáról- 
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Határidő:            2024; március 28; 
Felelős:               Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. felhatalmazza az alpolgármestert az együttműködési megállapodás és a hozzá kapcsolódó 
dokumentumok aláírására- 
 

Határidő:            2024; április 3; 
Felelős:               Gyurkovics János alpolgármester 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt az 1/) pontban foglaltakkal kapcsolatban a szükséges 
intézkedések megtételére/ 
 

Határidő:            2024; április 12; 
Felelős:              dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

  dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

13; Javaslat alapítványok támogatására 

(68/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László KCV elnök, Murvai Árpád OKSI elnök 

Előadó: Csötönyi László KCV elnök, Murvai Árpád OKSI elnök 

Véleményezte: OKSI, KCV 

 

Gyurkovics János alpolgármester: A napirendi pontot tárgyalta az OKSI/ Murvai Árpád elnök úr! 

 

Murvai Árpád képviselő: Köszönöm a szót. A Bizottságunk elfogadta a támogatásokról szóló határozati 
javaslatot.  

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Jegyző Asszonytól szeretném megkérdezni, a 

KCV tárgyalta-e? Csötönyi László elnök úr, parancsolj! 

 

Csötönyi László képviselő: Köszönöm szépen a szót/ Igen, tárgyaltuk, fel is osztottuk és vannak olyan 
kiemelkedő művészeti együttesek Szekszárdon, amelyek alapítványi formában működnek, ezért 
sorolom, hogy melyek ezek és mennyi támogatásban szeretné részesíteni a Bizottságunk és kérem a 
Közgyűlést, hogy ezt erősítse meg. Az egyik az Ifjúsági Fúvószenekar, Szekszárd Ifjúsági Fúvószenekari 
!lapítvány, 500.000 forinttal támogatnánk, a másik a Szekszárd Big Band, amelyik alapítványi formában 
működik, 300.000 forinttal szeretnénk támogatni, a Szekszárd Jazz Quartet-et, amelyik szintén 
alapítványi formában működik, 500.000 forinttal, a Szekszárdi Kamarazenekart szintén 500/000 
forinttal és hogy ha jól emlékszem, van még egy, a Szekszárd Junior Stars, szintén alapítványi formában 
működik, a Kulturális Bizottság 600.000 forinttal szeretné 2024-ben támogatni. Most kaptam az 

információt arról, ezzel szeretném kiegészíteni, hogy külön kérvény érkezett a bizottságunkhoz a 
Rákóczi Szövetségtől, kiderült, hogy alapítványi formában működnek, mindösszesen 60/000 forintot 

kértek a Bizottságunktól, ezt jóváhagynánk, de a Közgyűlésnek ezt is akkor meg kellene erősítenie, mert 
alapítványi formában működik ezek szerint. Köszönöm szépen. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Akkor a Rákóczi Szövetség 60/000 forintjával egészül ki. 
 

Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
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Rácz Zoltán képviselő: Köszönöm szépen a szót. Én azt javasolnám, hogy a Szekszárd Big Band a 

többihez hasonlóan 500/000 forintos alapítványi támogatásban részesüljön. Ez egy nagy együttes, sok 

embert foglalkoztat, illetve sok embernek a mozgását, mozgatását, a próbákat segíteni kell, úgyhogy 
én javasolnám ezt az összeget, a 300-at 500-ra javítani. Köszönöm szépen. 

 

Csötönyi László képviselő: Köszönöm szépen a szót. Azt szeretném megtudni Jegyző Asszonytól, hogy 
van-e ilyen jogosultsága egyébként Rácz Zoltán képviselő úrnak? Köszönöm szépen. 

 

dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Tisztelt !lpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! ! Bizottság a saját kerete 
terhére hozta meg a döntését és felosztotta ezt a keretet, úgyhogy a Közgyűlésnek ilyetén módon csak 
jóvá kell hagynia a döntést, úgyhogy ez a javaslat sajnos nem tekinthető értékelhető módosító 
javaslatnak. Köszönöm szépen. 

 

További hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 88/2024; (III;28;) határozata 

alapítványok támogatásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság javaslatára, annak 2024/ évi Tartalék Kerete terhére 
850.000,-Ft-ot nyújt az alábbi alapítványok támogatására. 

 

Sor 

szám 

!lapítvány neve, támogatandó cél Támogatás 2024; évi  
Tartalék keretből (Ft) 

1. I; Béla !lapítvány: 20/ Neumann Nemzetközi Tehetségkutató 
Programtermék Verseny 

200.000,- 

2. I; Béla !lapítvány: X/ Müller Ferenc Nemzetközi Kémiai 
Emlékverseny 

300.000,- 

3. Garay János Gimnázium Centenáriuma !lapítvány: Helikon 

Ünnepség 

350.000,- 

 Összesen: 850.000,- 

    

Határidő:       2024; március 28; 
   Felelős:           Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. a Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottság javaslatára, annak 2024/ évi Kiemelkedő 
Művészeti Együttesek támogatása terhére 2/400/000- Ft-ot nyújt az alábbi alapítványok 
támogatására. 

  

Sor 

szám 

!lapítvány neve Kiemelkedő Művészeti Együttesek 
2024; évi támogatása (Ft) 

1. Ifjúsági Fúvószenekari !lapítvány 500.000 

2. Szekszárd BIG B!ND !lapítvány 300.000 
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3. Szekszárd Junior Stars !lapítvány 600.000 

4. Szekszárdi Jazz-Quartett !lapítvány  500.000 

5. Szekszárdi Kamarazenekar !lapítvány  500.000 

 Összesen: 2.400.000 

 

Határidő:  2024; március 28; 
Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

3. a Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottság javaslatára, annak 2024/ évi Tartalék 
kerete terhére 60/000- Ft-ot nyújt a Rákóczi Szövetség támogatására 

 

Határidő:  2024; március 28; 
Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

4. felkéri a Polgármesteri Hivatalt a támogatói okiratok elkészítésére- 
 

Határidő:        2024; április 12; 
Felelős:           dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

5. felhívja az alpolgármestert az elkészített támogatói okiratok aláírására- 
 

Határidő: 2024; április 19; 
Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

6. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összegek átutalására/  
 

Határidő: 2024; április 26; 
Felelős:    Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

14; Kérdések, interpellációk 

 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen a szót. Az 1. kérdésem az úgy hangzott, hogy miért van 
kordonnal lezárva a Vitéz utcai parkoló. Ezt a kérdést megválaszoltnak tekintem, mert úgy értesültem, 
hogy Máté Péter a közösségi oldalán tett erről egy bejegyzést, miszerint bizottsági döntés született 
arról, hogy akkor a parkoló megnyílik és használhatóvá válik az ott lakók számára, úgyhogy köszönöm 
szépen, ezt a kérdést akkor megválaszoltnak tekintem. A 2/ kérdésem az az volt, hogy mennyit fizet, 

fizetett a városnak a Vagyonkezelő Kft/ a parkolási díjakból származó bevételből a 2022-es évre, amikor 

is ugye a parkolási díjak még alacsonyabbak voltak, és 2023-ban, amikor már a megemelt parkolási 
díjakkal dolgozott a Vagyonkezelő Kft. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: ! bevétel 159.896.301 forint. A tevékenységgel kapcsolatban 
ténylegesen felmerült költség 70/917/000, a különbözet így 88/979/000 forint. 2023-ban a bevétel 
217.413.000 forint, a tevékenységgel kapcsolatban ténylegesen felmerült költség 88/181/000 forint, a 

különbözet 129/231/000 forint. A parkolási díjakból származó bevétel Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata működési bevételei közt szerepel.  
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a kérdésre irányuló válasz elfogadását, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
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Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen. A következő kérdésem a képviselői tiszteletdíjak alakulásával 
kapcsolatban volt. Azt a kérdést tettem fel, hogy mennyi volt a tiszteletdíjak összege a 2014 és 19-es 

ciklusban, illetve, hogy ez idő alatt hányszor emelkedett, és a másik fele a kérdésemnek pedig az volt, 

hogy 2019 és 2024 között hogyan alakult a képviselői tiszteletdíjak összege. Képviselő, képviselő, aki 

bizottsági tag, aki bizottsági elnök és a nem képviselő bizottsági tagoké és volt egy olyan része a 

kérdésemnek, hogy hány alkalommal emelkedett a képviselői tiszteletdíjak összege ebben a ciklusban, 

2019-től 2024-ig. 

 

dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Tisztelt !lpolgármester Úr! Tisztelt Képviselő !sszony! Tisztelt Közgyűlés! 

Erre vonatkozóan már Önnek volt közérdekű adatkérése, úgyhogy ugyanazt tudom igazából 
elmondani. 2014-19 között, aki bizottsági tag volt, annak 2014-16 között 119/815 forint, 2017-19 

között 130/200 forint, képviselő, aki ugye bizottsági elnök, 2014-16 között 206/082 forint, 2017-19 

között 223/944 forint, nem képviselő bizottsági tag 2014-16 között 59/908 forint, 2017-19 között 
65.100 forint és látható, hogy a ciklus alatt igen, 1 alkalommal 9%-kal 2017-ben nőtt a képviselői 
tiszteletdíjak alakulása kapcsán. 2019-24 között viszont ezt egy kicsit már hosszabb lesz felsorolni, 
hiszen 7 alkalommal változott a ciklus alatt. 2019-ben a már felsorolt 132.000, 223/944 és 65/100, majd 

2020-ban a képviselői tiszteletdíj 161/000 forint összegben került megállapításra, képviselő, aki 

bizottsági tag, az 241.500 forintot kapott, képviselő, aki bizottsági elnök, 322.000 forintot, a nem 

képviselő bizottsági tag pedig 80/500 forintot, a tanácsnok pedig 322.000 forintot, aztán 2021. 2. 

hónapjában ismételten változtak a képviselői tiszteletdíjak, 167.400 forint lett a képviselői tiszteletdíj, 
a bizottsági tag képviselője 251/100 forint, a bizottsági elnök képviselőé 334.800 forint, a nem 

képviselő bizottsági tagé 83.700 forint, a tanácsnok tiszteletdíja 334/800 forint volt. 2021. 3/ hónapban 
ismét változott a tiszteletdíj, képviselői tiszteletdíj 83/790 forintra csökkent, a képviselő, aki bizottsági 
tag, szintén csökkent 125/685 forintra, a bizottsági elnöké is csökkent 167/580 forintra, a nem képviselő 
bizottsági tag 41/895 forint, a tanácsnoké csökkent 167/580 forintra. 2021. 6/ hónap volt a következő 
változás, a képviselő 167/580 forint, a bizottsági tag képviselőé 251.370 forint, a bizottsági elnöki 
335.160 forint, a nem képviselő bizottságié 83.790, a tanácsnoké 335.160. 2022-ben volt a következő 
változás, a képviselői tiszteletdíj 201/780 forintra került megemelésre, a képviselő, aki bizottsági tag, 

302.670 forint, a képviselő, aki bizottsági elnök, 403.560 forint, a nem képviselő bizottsági tag 100/890 
forint, a tanácsnok 403/560 forint. 2023/ július hónapban ismét változtak a tiszteletdíjak, a képviselői 
tiszteletdíj a 201/780 forintról 116/000 forintra került csökkentésre, a képviselő, aki bizottsági tag, a 

302/670 forintról 371/200 forintra módosult, a bizottsági elnököknek a tiszteletdíja 487/200 forintra 

emelkedett, a nem képviselő bizottsági tagé 255.200 forintra. 2023. 12/ hónapban ismét változott, a 

képviselői tiszteletdíj 133/400 forintra emelkedett, a képviselő bizottsági tag 426/880 forint 

tiszteletdíjat kap, a bizottsági elnökök tiszteletdíja 560/280 forint, a nem képviselő bizottsági tagé 

293.480 forint. Remélem, hogy minden kérdésre sikerült válaszolnom. Elfogadja válaszomat? 

Köszönöm szépen. Nem kell megszavaztatni, mert elfogadta.  

 

Gyurkovics János alpolgármester: Máté Péter ügyrendi hozzászólása! 
 

Máté Péter frakcióvezető: Tisztelt Közgyűlés! !zért azt tegyük tisztába, hogy a legutolsó változatnál a 
felügyelőbizottsági helyek azok ingyenesek és előtte a felügyelőbizottságok fizetősek voltak, tehát 
akkor, amikor az alacsonyabb tiszteletdíjak voltak, akkor fizetős felügyelőbizottsági helyekkel lett 

kiegészítve, erről nem szól, mert kérdés nem szólt erről érdekes módon.  

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Képviselő Asszony a választ elfogadta, akkor így 
szavazni nem kell. Következő kérdés, parancsolj! 

 

Zaják Rita képviselő: 4. kérdést is megválaszoltnak tekintem, ugye az arra vonatkozott, hogy az 

óvodában dolgozók bére. Erre megkaptam a múltkor a választ, hogy a kötelező törvény által előírt 
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emeléssel növekedett az ő bérük, az Önkormányzat ehhez hozzá külön pluszban nem tett. A következő 
kérdésem, az 5. kérdésem pedig Bomba Gábor elnök úrhoz szól. Az a kérdésem, hogy hogyan alakult 
az Alisca Terra Kft/ élete 2024/ január 1-je után, kivel és mire szerződött? Továbbra is valakinek az 
alvállalkozójaként végzi a tevékenységet, melyet fővállalkozóként is végezhetne a cég és felteszem 

akkor itt konkrétan azt a kérdést, hogy ez miért kedvezőbb a 100%-ban önkormányzati tulajdonban 
lévő cégnek, miben más így a feladata, mintha ugyanezt a tevékenységet közvetlenül a szerződő 
partnerének végezné? 

 

Bomba Gábor frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót. Az élete az Alisca Terrának annyiban változik, 
hogy 2024/ január 1-től a régiókoordinátorokkal kell majd a szerződéseket átkötni, ez még folyamatban 
van, úgyhogy 2024-re nem tudjuk még, hogy kivel mire fog szerződni, addig az eddigi szerződések 
fognak élni. Egyébként a Terra nyereséges, az idei évben a Nonprofit Kft/ tovább fogja növelni a 
nyereségét azzal, hogy a nyereséget beruházásokra fordítja, de a beszámolók szerintem lehet, hogy 
már a Közgyűlés előtt voltak, abban benne vannak a beruházási tervek is. Köszönöm. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a kérdésre irányuló válasz elfogadását, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 12 fő - 11 igen, 1 nem szavazattal elfogadott. 

(Faragó Zsolt és Kővári László képviselők elhagyták az üléstermet.) 
 

Gyurkovics János alpolgármester: A kérdéseknek a végére értünk, akkor az interpellációk, parancsolj! 
 

Zaják Rita képviselő: A 7-es helyijárat kapcsán lenne az a kérdésem, hogy várható ebben bármiféle 
változás? Ugye most, hogy az orvosi rendelő itt a Vörösmarty utcában van és a 2 orvos közül az egyik 
orvosnak a körzete az !lisca utcától fölfelé lévő rész és onnan közvetlenül a 7-es helyijárattal lehetett 
ide eljutni. Ez a 7-es helyijárat azért is hiányzik, mert onnan, arról a részről a vasútállomásra, a 

buszpályaudvara nem lehet, csak átszállással eljutni. Jelen menetrend szerint, azt hiszem, 3 járat 
közlekedik egy nap, hogy lesz-e ebben, ha igen, akkor mikor várható és milyen változás?  

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. A felvetése az jogos, az augusztus 12-ei 

menetrendváltozás óta ez is, több panasz mellett, ez is panaszként jelentkezett, ezzel az 

igazgatóságvezetés foglalkozik. Ugyanígy a 7-es járat, a 4-es járat és sorolhatnám itt a többit is, de a 7-

es járat érinti a Tolnatejhez való kijutást is és a Tolnatejjel is felvettük a kapcsolatot a költségmegosztás 
terén és kapcsán. Gyakorlatilag napirenden van, sürgetjük, minél hamarabb szeretnénk, mert a 4-es 

járat például, ami érinti a Bottyán hegyet, Zöldkert utcát, Semmelweis, Létay Menyhért, Mérey 

lakótelep, Kőrösit, azzal is a vasútállomásra való kijutás problémás. Rajta vagyunk, sürgetjük, minél 
hamarabb szeretnénk megoldani, ezt a felvetést csak erősítette, hogy az orvosi rendelő akkor 
ideköltözött. Ennyit tudok mondani, folyamatosan várjuk a jelzéseket és mivel a Volán egyben kezeli, 

igyekszünk minél hamarabb konkrétan ezeket a lépéseket megtenni/  
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel az interpellációra irányuló válasz elfogadását, amelyet a 
Közgyűlés - melynek létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
(Faragó Zsolt és Kővári László képviselők visszatértek az ülésterembe.) 

 

Zaják Rita képviselő: Az óvodák kapcsán keletkezett egy kisebbfajta káosz, ami most így letisztulni, 
kitisztulni látszik. Azt szeretném kérdezni, a szülők pontosan a beíratás időpontjára, ami azt hiszem, a 

napokban aktuális, meg tudják-e, hogy hova írathatják a gyereket és akkor, ha oda beíratják, akkor ott 

mennyire lesz stabil az ő óvodai életük?  

 

Máté Péter frakcióvezető: Köszönöm szépen. Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt !lpolgármester Úr! Köszönöm 
a szót. Szeretném tudatni mindenkivel, hogy ez nem bizottsági és nem közgyűlési hatáskör, de azért 
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válaszolok, mert a tudálékos Képviselő Asszony kérdezni szeretne és jó hosszan, hogy sokat 

szerepeljen. Hát szerepelj! 1. kérdés, márciusban minden intézményben volt oviváró nyílt nap, itt 

bemutatásra kerültek a szeptemberben kicsiket fogadó óvodapedagógusok. 2. beíratások után a 

csoportok szervezése intézményvezetői hatáskör, ez a beiratkozók számától, nemétől, életkorától is 

függ, hogy ki melyik csoportba kerül felvételre. 3., a vezetők által kialakított csoportoknak megfelelően 
értesítést kap a szülő 15 nap határidővel, hogy felvételt nyert gyermeke, illetve melyik 

óvodapedagógusoknál kezdi meg az óvodai ellátást a gyermek. Ez a hivatalos eljárásrend. 

 

Zaják Rita képviselő: Tisztelt Frakcióvezető Úr! Visszautasítom, a tudálékos jelzőt legyen szíves 
mellőzni, szerintem teljesen szabadon eldönthetem, hogy mit kérdezek. Azt hiszem, hogy az óvodák 
kapcsán novemberben felröppent bizottsági döntésről szóló újságcikket, azt nem én kreáltam, én 
vagyok az a képviselő, aki egyetlen bizottságnak sem tagja, tehát nyilván érthető módon ugye így egy 
csomó minden, ami ott elhangzik, esetleg nincs róla tudomásom, ezért itt teszem fel. Felteszek olyan 

kérdéseket, amiket az elmúlt 1 évben többször is próbáltam feltenni, talán mindenki emlékszik rá, hogy 
márciustól fél éven keresztül úgy zajlottak a közgyűlések, hogy a zárt ülést Önök előre helyezték, után 
a nyilvános üléssel folytatódott az ülés, majd mire következtek a kérdések, interpellációk, Önök 
elhagyták az üléstermet, tisztelet a kivételnek, de rendre minden közgyűlés határozatképtelenség 
miatt lezárult anélkül, hogy én feltehettem volna kérdéseimet. Megtisztelő válaszát köszönöm, azt 

elfogadom. 

 

Máté Péter frakcióvezető: Tisztelt Közgyűlés! Köszönöm a szót, szeretném kiegészíteni még. A 

képviselő minden bizottsági ülésre bemehet, ha nem tagja a bizottságnak, akkor is, tehát minden 
bizottsági ülésen részt vehet, zárt ülésen, nyílt ülésen, mindenhol és én úgy tudom, hogy a Képviselő 
Asszony elég gyakran nézegeti a jegyzőkönyveket.  

 

Zaják Rita képviselő: A következő Önhöz szól, Alpolgármester Úr. Örömteli hír, hogy az idén több 
alkalommal lesz zöldhulladék szállítás a városban, hogyha a kihirdetett menetrendet megnézzük. Azt 

szeretném kérdezni, hogy ennek a plusz szállításnak a költségét ki fizeti? Korábban ezt a város fizette, 

az idén is így van-e?  

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. A korábbi években az Önkormányzat által 
finanszírozott rendkívüli zöldjáratok számaival növekedett meg 2024-ben a zöldhulladék szállítási 
napok száma, ezt a tevékenységet az !lisca Terra Nonprofit Kft/ az általános közszolgáltatás keretében 
látja el, az Önkormányzatot a begyűjtés és a szállítás tekintetében nem terheli külön fizetési 
kötelezettség. 

 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen, tehát ha jól értem, akkor ebben a korábban említett !lisca 
Terra alvállalkozói pozícióban ugye még az is belefér a cégnek a finanszírozásnak köszönhetően, a 

központi finanszírozásnak köszönhetően, hogy a zöldhulladék szállítási alkalmak megnövekedtek és 
ezeknek a plusz szállítási időpontoknak a költségét innentől már nem a város fizeti, vagyis ha jól értem, 

ebben az alvállalkozói pozícióban ezzel az alvállalkozóként kapott kevéske pénzzel, ami nyilván 
mindenki számára egyértelmű, hogy nem ugyanannyi, mint amennyit a fővállalkozó kap a Moltól, még 

az alvállalkozói díjból is futja a plusz szállítási költségre és ezért rugózok én ennyit ezen a kérdésen, 
mert meggyőződésem, hogyha ezt a lehetőséget megpróbálta volna az Alisca Terra önállóan, 

fővállalkozóként megkötni a szerződést a Mollal, legalább kísérletet tett volna rá, 1 évvel ezelőtt ugye 
erre volt lehetőség, akkor valószínű, hogy a nyereséges cég még nyereségesebb lenne. Én azt 

gondolom, hogy ez óriási nagy hiba volt, hiszen látjuk, hogy a finanszírozása ennek a cégnek stabil 
alvállalkozóként is. Köszönöm szépen Alpolgármester Úr, válaszát elfogadom. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen, akkor a következő kérdés, Képviselő !sszony! 
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Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen. 1 kérdést kifelejtettem, Jegyző Asszonynak tettem fel azt a 

kérdést, hogy a hivatal számos munkavállalóval perben áll és a kérdésem az, hogy hogyan állnak ezek 
a munkaügyi perek? 

 

dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Alpolgármester Úr! Tisztelt Képviselő 
Asszony! Nagy általánosságban fogok válaszolni, hiszen nem szeretnék személyiségi jogokat sérteni a 
válaszommal. Egy per esetében, ahol a Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala az alperes, 

ott a munkaviszony jogellenes megszüntetésének megállapítása iránt indított per van, folyamatban 

van első fokon a per, egy perben pedig a Hivatal, mint alperes ellen indított közszolgálati perben 
szintén nem született jogerős döntés és folyamatban van az elsőfokú eljárás. Egy perben szintén a 
Polgármesteri Hivatal, mint alperes ellen jogviszony megszüntetésével kapcsolatos közszolgálati 
jogviszonyból származó perben a törvényszék a felperes keresetét visszautasította, a végzés ellen a 
felperes határidőn belül fellebbezést nyújtott be és ennél fogva ez még nem jogerős, illetve egy 
perben, ahol szintén a Polgármesteri Hivatal az alperes, a közszolgálati jogviszony megszüntetése 
tárgyú közigazgatási perben a törvényszék az ítéletben a felperes keresetét elutasította, ott a 
másodfokon eljáró Fővárosi Ítélőtábla majd ezt követően fogja tárgyalás keretében elbírálni a 
fellebbezést. Remélem, hogy így a válaszom elfogadható, többet nem szeretnék mondani itt a 
folyamatban lévő perekre tekintettel. Köszönöm szépen. 

 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen a választ. Annyit szeretnék csak még hozzá kérdésként 
kiegészíteni, hogy említette Frakcióvezető Úr, hogy szoktam a jegyzőkönyveket olvasni. Igen, szoktam 

a jegyzőkönyveket olvasni, a bizottsági ülésekre egyébként az OKSI-ra kapom már, köszönöm, a 
meghívót és nyilván, hogyha a munkahelyem ezt lehetővé teszi, akkor el is megyek, de az ülések, mivel 

zömében a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság ülései délelőtt vannak, ezért azt munkaidőben nem tudom 
megtenni, hogy látogassam, így maradnak a jegyzőkönyvek és az ülés elején is azért kérdeztem rá arra, 
hogy a meghívóban utólagosan felkerülnek vagy kerüljenek fel a napirendi pontok, mert a 
dokumentumtárban valóban ott van, de ugye a dokumentumtárból a következő ülésre már elkerülnek 
és sokszor van olyan, hogy visszamenőleg keresnék előterjesztést, ami utólag került fel napirendre, és 
ezt nem tudom megtenni, mert nem került fel a honlapra. Annyit szeretnék még kérdezni, hogy abban 
mi a logika, hogy ugye a Hivatalnak havi általánydíjas ügyvédje van és az egyik per kapcsán találtam a 
szerződéstárban egy olyan szerződést, ami 1,5 milliós megbízásra vonatkozik egy olyan perben, ahol 
kb/ a megnyerhető, munkavállaló által perelt összeg is 1,5 millió? Tehát az lenne még itt a kérdés, amire 
esetleg, ha választ kaphatnék, hogy mi indokolja azt, hogy egy ilyen 1,5 milliós ügyvédi megbízással kell 
megbízni egy olyan ügyvédet, akinek egyébként van havi közel 800, nem tudom, 900.000 forintos 

szerződése és a kifizetendő összeg az kevesebb, mint az ügyvédi megbízás. 

 

dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Tisztelt !lpolgármester Úr! Tisztelt Képviselő !sszony! Tisztelt Közgyűlés! 

Az nem egy perre van, hanem a Hivatalnak az ügyvéd úrral vagy az ügyvédi irodával az összes 
közszolgálati perre vonatkozóan van a szerződése és egyébként, most nem tudom megmondani fejből, 
csatlakozva arra, amit mondott, de fent vannak a pótlólag kiküldött anyagok is, én ebben biztos vagyok, 
csak megnézem majd, hogy akkor hova kerülnek azok fel. Köszönöm szépen. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Képviselő Asszony a választ elfogadta. 

Következőt kérném szépen! 

 

Zaják Rita képviselő: Következő kérdésem szintén Jegyző Asszonyhoz szól. A Szekszárdi Sportközpont 
NKft/ jelenlegi ügyvezetője a cégnyilvántartás szerint egyedüli cégjegyzésre jogosult Bay Attila. A 

Sportcsarnokban ő bérlőként van jelen a Fekete Gólyák Kézilabda Klub kapcsán, aminek szintén ő a 
képviselője és a képviseleti jog gyakorlásának módja pedig ugye önálló. Tehát az a kérdésem, hogy 
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ebben a 2 pozíciójában az érintett ügyvezető és egyesületvezető az nem összeférhetetlen-e? 

 

dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Tisztelt !lpolgármester Úr! Tisztelt Képviselő !sszony! Tisztelt Közgyűlés! 

Jogi szempontból nem tekinthető összeférhetetlennek, viszont én is azt gondolom, hogy szakmai és 
morális szempontból meglehetősen aggályos és egy állami számvevőszéki vizsgálatnál biztos vagyok 
benne, hogy ezt szóvá is tennék, hogy ez nem feltétlenül célszerű. Azt gondolom, hogy korábban is volt 
már ezzel kapcsolatban gyakorlat és akkor úgy döntött a bizottság, hogy az Önkormányzat részéről a 
polgármester írja alá az adott szerződést. Én itt ezúton felhívom a bizottságoknak a figyelmét, hogy ha 
és amennyiben ő eléjük kerül ez az adott ügy, akkor nyilván ennek megfelelően olyan döntést hozzunk, 

hogy a gazdasági társaság tulajdonosi joggyakorlója részéről történjen meg adott esetben a szerződés 
aláírása és a Fekete Gólyák képviselője pedig az egyesületi képviselő részéről. Azt gondolom, hogy ez 

így etikus és így elfogadható. Remélem elfogadható a válaszom, köszönöm szépen! 
 

Murvai Árpád képviselő: Köszönöm a szót. Csatlakoznék a Jegyző Asszony mondanivalójához. A 

felügyelőbizottság elnökeként ezt megbeszéltem az Ügyvezető Igazgató Úrral és ő azt a választ adta, 
hogy érzékeli a problémát, tud róla, ezért a Fekete Gólyák képviseletét a Sportközponttal kapcsolatos 
ügyletekben a jelenlegi vezetőedzőnek adta át, tudomásom szerint. Köszönöm. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Képviselő Asszony elfogadja a választ? Igen, 

köszönöm. Következő! 

 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen. Egy levelet szeretnék felolvasni az utolsó interpellációs 
kérdésemhez, 1 évvel ezelőtt március 30-án ugye a Közgyűlés döntött arról, hogy a hulladékos 
témában a tárgyalásokkal és mindenféle ezzel kapcsolatos ügyintézéssel az Éljen Szekszárd 
frakcióvezetőjét, Bomba Gábort bízza meg. Én ezt a levelet egy önkormányzattól kaptam, ami arról 
szól, hogy a Dél-balatoni és Sió-völgyi Hulladékgazdálkodási Rendszer Konzorciuma ilyen és ilyen számú 
határozatával napra pontosan 1 évvel ezelőtt felmondta rendkívüli felmondással Siófok Város 
Önkormányzata, mint konzorciumi képviselő a szerződést. Egy évvel ezelőtt, így 6 hónapos felmondási 
idővel megszűnt, ennek a megszűnésének napja 2023/ október 7-e volt. Ennek ellenére a Társulás 
részéről a felmondás végrehajtása céljából mind a mai napig semminemű intézkedésre nem került sor. 

A konzorcium képviseletében eljárva bíztam abban, hogy a vitás ügyekben megegyezésen alapuló 
döntés születik, amelyet nem a jogi érvek ütköztetése, hanem a felmondott szerződés békés lezárására 
irányuló kölcsönös törekvések képezik majd. Többszöri levélváltás, egyeztetés, valamint általam 
kezdeményezett, de nem megvalósult személyes beszélgetések után a vitás ügyben előrelépés nem 
történt, így következő lépésként bírósági úton kívánok érvényt szerezni a konzorciumi tulajdonosi 
közösség jogainak. A jogi eljárások jelentős teherrel járnak, továbbá az üzemeltetés kapcsán felmerülő 
jogszabálytalanságok anyagi terhet jelentenek valamennyi önkormányzat vonatkozásában. Az aláírója 

a levélnek dr/ Lengyel Róbert, a siófoki önkormányzat polgármestere. Azt szeretném megkérdezni 
Bomba Gábortól, hogy mi az oka annak, hogy a többszöri megkeresés után az őáltala javasolt hétfői 
online értekezlet elmaradt és erről semmiféle reakciót nem tett a siófoki polgármester felé, és a cikói 
hulladéklerakóban ennek ellenére a mai napig üzemeltetőként a Vertikál Zrt/ ott van.  

 

Bomba Gábor frakcióvezető: Nem tudom, milyen levélről beszél, én egy másik interpellációt kaptam. 

Ez most egy újabb valami? Vagy ez egy nem tudom micsoda. Szívesen próbálok erre is válaszolni, csak 
nem ezt a kérdést kaptam meg, de lehetséges, hogy ez is jó kérdés. 

 

Zaják Rita képviselő: Igen, lehetséges, hogy ez is jó kérdés. Ez majd kiderül, hogy jó kérdés volt-e vagy 

sem. A kérdésem az, hogy az 1 évvel ezelőtt megszületett határozat ellenére mit keres még mindig a 
magáncég üzemeltetőként a cikói hulladéklerakóban? 
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Bomba Gábor frakcióvezető: Köszönöm. Kicsit összekeveri a szezont a fazonnal, tehát a magáncéget 
üzemeltetőként, amennyiben ez magáncég, Ács Rezső választotta ki. A magáncéggel bármilyen 
szerződésnek a megváltoztatása miniszteri engedélyhez kötött, amit egyébként Siófok is megírt 
nekünk, úgyhogy nem lehet megváltoztatni, amíg nem kapunk miniszteri engedélyt, a Társulásnak 
pedig az álláspontját a felmondással kapcsolatban megküldtük Siófoknak, tehát jogilag nem 
elfogadható maga a felmondás, egyenlőre ez az álláspontunk, de ennek semmi köze a magáncég 
üzemeltetésének.  

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Képviselő Asszony elfogadja a választ? 

 

Zaják Rita képviselő: Van még itt nekem lehetőségem ezt reagálni. Köszönöm szépen a válaszát, 
természetesen nem fogadom el. Ugye ön megszavaztatta magát 1 évvel ezelőtt, hogy tárgyal ezekben 
az ügyekben. Többszöri kezdeményezésről sem sikerült összehoznia Önnek a siófoki polgármesterrel 
egy megbeszélést, ahol ezekről a vitás ügyekről értekezhettek volna. Lehet itt visszamutogatni, ebben 

Önnek egyébként tökéletesen igaza van, Ács Rezső vezetése alatt köttetett meg ez a szerződés 2017-

ben, Ön viszont 2019 decembere óta a Társulási Tanácsnak az elnöke, tehát Önnek millió egy 

lehetősége lett volna intézkedni. Egyetlen egy példát szeretnék mondani erre, a bérleti díj ebben a 
hulladéklerakóban, amit az üzemeltető magáncég, többségében magáncég fizet, havi 1.000.000 forint, 

ugyanennyi volt 2017-ben, 2018-ban, 2019-ben és 2024-ben is. Tájékozódtam, ilyen lerakókért 

havonta 8-10/000/000 forintot is fizetnek, tehát ha mást nem, a bérleti díjat simán kezdeményezhette 
volna, hogy megemelje. 

 

Bomba Gábor frakcióvezető: Köszönöm szépen. Többször találkoztam a siófoki polgármester úrral, 
több találkozóra nem jött el, egyébként kezdeményeztem a bérleti díj emelését, amit önmagában a 

konzorcium akadályoz meg. Körülbelül 1 éve várjuk azt, hogy a konzorcium elfogadja a leltárat, amit 

közösen csináltunk meg, nem fogadja el, ez képezi a bérleti díj alapját kötelezően, úgyhogy addig nem 
tudjuk a bérleti díjat változtatni, hiszen a minisztérium azt kérte tőlünk, mikor kezdeményeztük, 

szerződésmódosítást, hogy mondjuk meg, hogy mi lesz a bérleti díj. Nem biztos, hogy Ön érti, de a 

bérleti díjnak az alapja az maga az amortizációja a telepnek, ehhez eltűntek állítólag a papírok Siófokról 
is meg Szekszárdról is, így nem lett meghatározva, így tudott Ács Rezső ilyen alacsony bérleti díjat kötni. 
Mi csináltunk egy saját vagyonértékelést, hogy végre meg tudjuk emelni a bérleti díjat, ezt jelenleg sem 

fogadta el a siófoki konzorcium, addig mi nem tudjuk nyilvántartásba venni, tehát pont, aki ezt vitatja, 

az akadályozza azt, hogy a bérleti díj megemelésre kerüljön.  

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Képviselő Asszony elfogadja a választ? 

 

Zaják Rita képviselő: Csak annyit szeretnék mondani, hogy pontosan ezeket a kérdéseket tisztázhatták 
volna akkor, online, hétfőn, fél 11-kor, amikor ott ült a siófoki polgármester, a jegyző, Ön meg otthon 

volt vagy nem tudom hol volt, de a lényeg az, hogy Ön azt ígérte, hogy küldi a linket, hogy beszéljenek 
és nem küldte a linket.  
 

Gyurkovics János alpolgármester: Nem fogadja el a választ. Ez volt az utolsó interpelláció.  

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel az interpellációra irányuló válasz elfogadását, amelyet a 
Közgyűlés - melynek létszáma 13 fő - 12 igen, 1 nem szavazattal elfogadott. 

(Gulyás Róbert képviselő elhagyta az üléstermet.) 
 

Gyurkovics János alpolgármester: A nyílt ülés végére értünk. Kérem szépen, teremtsük meg a zárt ülés 
feltételeit! 
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Mivel egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester 10 óra 29 perckor a nyilvános ülést 
berekeszti, és a Közgyűlés zárt ülésen folytatja a munkát. 
 

 

K. m. f. 
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